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فوتبال ایران

هفته بیست ویکم هم برگزار می شود

درحالی که ســـتاد پیشگیری از گسترش کروناویروس ساعت ٢١:١٢ روز شنبه در اطلاعیه 

شماره ٢ خود اعلام کرد که پیرو هماهنگی به عمل آمده با معاونت ورزش قهرمانی و حرفه ای 

وزارت ورزش و جوانان و نظر به اهمیت حفظ ســـلامت ورزشکاران و دست اندرکاران ورزش و 

همچنین علاقه مندان و تماشاگران رویدادهای ورزشی، از روز دوشنبه ۵ اسفندماه ۱۳۹۸ 

تمام مسابقات ورزشی کشوری و لیگ های دسته اول و دوم در تمام رده های سنی به مدت 

۱۰ روز لغو اعلام می شود، اما در کمتر از سه ساعت یعنی ۴ دقیقه بامداد روز یکشنبه اعلام 

کرد که تمام مسابقات کشور همچنان در لیگ های مختلف ادامه داشته ولی بدون حضور 

تماشاگر خواهند بود. به این ترتیب بازی های هفته بیست ویکم لیگ برتر برگزار خواهند شد. 

استوکس باز هم نیامد

آنتونی استوکس که بعد از بازی با شارجه به بهانه دیدار با فرزندش از یحیی گل محمدی 

مرخصی گرفته بود تا بیشـــتر در دبی بماند، ســـر موعد به تهران بازنگشـــت تا سرمربی 

سرخ پوشـــان هم از دست او عصبانی شود و وی را در اختیار کمیته انضباطی باشگاه قرار 

دهد. این بازیکن  که به برخی هم بازیان خود و مدیربرنامه هایش اعلام کرده بود به خاطر 

شیوع بیماری کرونا نمی خواهد برگردد، دیروز هم به تهران بازنگشت تا باشگاه پرسپولیس 

در نامه ای رسمی به مدیربرنامه های این بازیکن موارد قانونی بندهای قراردادش را متذکر 

شـــود. هر بازی  ای که اســـتوکس به دلیل انضباطی از دست بدهد، ۵۰ هزار دلار جریمه 

می شود و در هر غیبت غیرموجه در تمرین ۳ تا ۴ هزار دلار جریمه نقدی دارد. 

پایان سال فوتبالی برای دیاباته 

شـــیخ دیاباته، مهاجم اهل کشـــور مالی استقلال که به دلیل مصدومیت از ناحیه کشاله 

ران در دیدارهای اخیر آبی پوشـــان حضور نداشـــت، بار دیگر MRI داد و مشخص شد که 

باز هم چندهفته دیگر بازی های اســـتقلال را از دست می دهد و بازگشتش به سال آینده 

موکول شـــد. ظاهرا سفر این بازیکن به فرانسه برای مرخصی و دیدار با خانواده اش باعث 

شـــده زمان زیادی را از دســـت بدهد. این مساله با ناراحتی کادر پزشکی استقلال روبه رو 

شده، آنها اعتقاد دارند بازیکنانی چون فرشید اسماعیلی و مهدی قائدی طبق زمان بندی 

آماده بازی شده اند، اما دیاباته به دلیل سفرش به خارج از کشور، وضعیت مناسبی ندارد. 

ماجرای اساسنامه جدید فدراسیون فوتبال 

سعید آذری، مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان در گفت وگویی رادیویی مدعی شد که در 

ماه آگوســـت 2۰۱۹ خانم ها لارا و الکســـاندر از فیفا و آقای کتل از AFC به ایران آمدند و 

اساسنامه ای برای فدراسیون فوتبال تهیه شد. تاج، ساکت، بهاروند و نماینده ای از وزارت 

ورزش در جلسه بودند. اساسنامه نوشته و قرار شد جلسه نهایی برگزار شود. آقایان در وزارت 

ورزش درباره این اساسنامه نظراتی داشتند که بعضی از آنها هم بحق بود، اما اختلافی که 

بین وزارت ورزش و فدراســـیون فوتبال در آگوست 2۰۱۹ بود، باعث شد اساسنامه جدید 

مســـکوت بماند. مرتب هم فیفا این را پیگیری می کند که چرا اساسنامه جدید به تصویب 

هیات دولت نمی رســـد. اگر اساسنامه جدید تصویب می شـــد، الان این مشکلات وجود 

نداشت. بزرگ ترین مشکلی که در این اساسنامه وجود داشت، تعریف فدراسیون فوتبال 

اســـت. آقایان در وزارت ورزش تاکید دارند باید به نقش دولت در اساســـنامه اشاره شود و 

ماهیت فدراسیون فوتبال به عنوان یک نهاد عمومی دولتی یا غیردولتی مشخص شود. حالا 

فیفا در اساسنامه خودش اذعان دارد که نباید هیچ دخل و تصرف سیاسی در فدراسیون 

فوتبال اتفاق بیفتد و ما از این موضوع سال هاست در فوتبال مان سوءاستفاده کرده ایم. 

انتخابـات فدراسـیون فوتبـال درحالـی 2۵ اسـفند برگـزار می شـود کـه ابهامـات 

درخصـوص برگـزاری ایـن رویـداد روزبـه روز بیشـتر می شـود؛ از رد صلاحیـت 

برخـی کاندیداهـا کـه شـنیده می شـود بی مـورد صـورت می گیـرد و ارجـاع آنهـا 

بـه کمیتـه اسـتیناف بـرای احقـاق حـق تـا حضـور شـائبه برانگیز برخـی اعضـای 

مجمع در انتخابات پیش رو. این درحالی اسـت که همه جا صحبت از سـلامت و 

اهمیـت انتخابـات پیـش رو اسـت، چـون اگر غیر از این باشـد، به طـور حتم رئیس 

فدراسـیونی که از دل این داسـتان بیرون می آید باید با برخی تبعات غیرقانونی 

بـودن مجمـع تا ۴ سـال دسـت وپنجه نـرم کند. انتخابات با یـک ابهام عجیب نیز 

مواجـه اسـت؛ یکـی از کسـانی کـه به عنـوان عضـو مجمـع انتخـاب شـده، ظاهرا 

مطابـق قانـون نمی توانسـته فـرم هیـچ کاندیدایـی را امضـا کنـد و طبعـا حق رای 

هـم نـدارد. گـزارش »فرهیختـگان« درخصـوص این ماجـرا را در ادامه می خوانید.

چرااستیلینمایندهمربیانشد؟

در ترکیـب مجمـع فدراسـیون فوتبـال بـا صراحـت در اساسـنامه فدراسـیون 

فوتبـال قیـد شـده کـه نماینـده مربیـان بایـد نماینـده کانـون یـا اتحادیه رسـمی 

مربیـان باشـد. در ادامـه ایـن بنـد چنیـن توضیـح داده شـده کـه تا زمان تشـکیل 

ایـن اتحادیـه، سـرمربی ایرانـی تیم ملی فوتبال بزرگسـالان، درصورتـی که ایرانی 

نباشـد، سـرمربی ایرانـی تیـم ملـی فوتبـال المپیـک در مجمـع حاضر می شـود و 

نکتـه قابل توجـه اینکـه کانـون مربیـان از تاریـخ ۱۳۸۰ بـه ثبـت رسـیده، امـا در 

مجامـع انتخاباتـی از حضـور نماینـده کانـون خبـری نیسـت و بـا توجـه به حضور 

مربیـان خارجـی در راس تیـم ملـی بزرگسـالان، حداقـل در ۳ دوره اخیـر مربیـان 

ایرانـی تیم هـای امیـد یعنـی منصوریـان، خاکپور و اسـتیلی به عنـوان نمایندگان 

مربیـان در مجامـع انتخاباتـی شـرکت کرده انـد و ایـن ابهـام وجـود دارد کـه چـرا 

ایـن اتفـاق طـی سـال های گذشـته رخ داده اسـت. بـا ایـن حـال، علاوه بـر ایـن 

مسـاله، انتخـاب اسـتیلی به عنـوان نماینـده مربیـان یـک ابهـام دیگـر هـم دارد. 

استیلیمیتواندنمایندهباشد؟

حمید استیلی بعد از پایان رقابت های مقدماتی المپیک 2۰2۰، دیگر سرمربی 

امیدها محسـوب نمی شـد، چراکه کار این تیم به اتمام رسـید. جالب اینکه حتی 

شـنیده می شـود بعـد از فرهـاد مجیـدی که قـراردادش را با تیم ملـی امید به ثبت 

رسـاند، اسـتیلی بـا ایـن تیـم قراردادی به طور رسـمی ثبت نکـرده و حتی کپی آن 

نیـز بـرای پرداختی هـا بـه امـور مالـی فدراسـیون فوتبـال هـم ارائه نشـده اسـت. 

هرچنـد اگـر اسـتیلی قـراردادی هم داشـت، با حـذف تیم ملی امیـد از مقدماتی 

المپیـک 2۰2۰، ایـن قـرارداد پایان یافتـه تلقـی شـده و مطمئنـا نمی تـوان از 

مربـی ای کـه قـراردادی ندارد، به عنـوان نماینده مربیان در مجمـع انتخاباتی نام 

بـرد یـا او را بـرای ایـن سـمت انتخـاب کرده و در نظر گرفت، این درحالی اسـت که 

بایـد نماینـده کانـون به عنـوان نماینده قانونی در مجمع انتخاباتی شـرکت کند. 

ذوالفقارنسب:قراربودمننمایندهمربیانباشم!

بیـژن ذوالفقارنسـب، مدیـر کانـون مربیـان اسـت و می گویـد کـه قانـون در ایـن 

خصوص رعایت نشده است. وی در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »کاری 

نـدارم چـه کسـی به عنـوان نماینـده مربیـان در ایـن مجمـع شـرکت می کنـد، اما 

قـرار بـود بنـده به عنـوان نماینـده مربیـان در این مجمع شـرکت کنم و غیـر از این 

هـم نبـود، امـا در رسـانه ها دیـدم کـه نـام اسـتیلی مطرح شـده اسـت. بـه صورت 

قانونـی بایـد نماینـده کانـون مربیـان فوتبال ایـران در انتخابات حاضر باشـد، اما 

الان ۳ دوره اسـت کـه نمی دانـم چـه اتفاقـی می افتـد و چطـور عمـل می کننـد 

کـه نماینـده کانـون در انتخابـات حضـور نـدارد و بـه جای آن سـرمربیان تیم امید 

در مجمـع حاضر می شـوند. 

ناصری:15بارنامهنگاریکردیم

پیگیری هـا بـرای بی قانونـی صورت گرفتـه درنهایـت بـه دبیر کانون رسـید کـه او نیز 

تاکیـد کـرد قانـون از مدت هـا قبـل رعایـت نشـده و در ایـن دوره نیـز همیـن اتفـاق 

افتـاده اسـت. سـعید ناصـری در ایـن خصـوص به »فرهیختـگان« گفـت: »در تاریخ 

۱۹ آذر ۱۳۸۰ کانـون مربیـان را ثبـت کردیـم و در همـان زمـان مجوزهـای لازم را از 

وزارت کشـور گرفتیـم. از همـان زمـان تـا سـال گذشـته ۱۵ بـار بـا کفاشـیان و تـاج، 

مسـئولان فدراسـیون فوتبـال از سـوی روسـای وقـت کانـون یعنـی مجیـد جلالـی 

و بیـژن ذوالفقارنسـب درخصـوص حضـور نماینـده مربیـان در مجامـع فدراسـیون 

فوتبـال ازجملـه مجمـع انتخاباتـی نامه نگاری صـورت گرفته، اما هر بار فدراسـیون 

سـنگ اندازی کـرده و گویـا دوسـتان علاقـه ای به حضـور ما ندارند و بـا بودن همین 

تفکـر طـی چنـد دوره اخیـر مـا راه به جایـی نبردیم. در همین خصـوص آخرین نامه 

مـا بـرای حضـور در مجمـع در سـال ۹7 بـه فدراسـیون ارسـال شـد و اتفاقا قـرار بود 

بـا مهـدی تـاج در ایـن خصـوص جلسـه ای داشـته باشـیم کـه بـه دلایلـی کـه همـه 

می دانند عمر مدیریتی تاج تا پایان قد نداد و درنهایت هم این جلسه برگزار نشد.« 

یککاندیداکنارمیرود؟

با توجه به مسائل مطرح شده، می توان به این نتیجه رسید که انتخاب استیلی 

به عنوان نماینده مربیان در مجمع انتخاباتی محل اشکال بوده و طبق اساسنامه 

فدراسیون فوتبال باید نماینده کانون مربیان فوتبال ایران با توجه به ثبت قانونی 

آن در این مجمع شرکت کند که در این صورت، بیژن ذوالفقارنسب به عنوان مدیر 

کانون می توانست گزینه حضور باشد. طبق اخباری که کسب کرده ایم یکی از 

کاندیداهای حضور در انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال که توانسته ۱۰ امضا 

از اعضای مجمع بگیرد و از خوان اول برای رسیدن به صندلی ریاست فدراسیون 

عبور کند، ممکن است دچار مشکل شود، چراکه یکی از فرم های امضاشده اش 

مربوط به حمید استیلی است! اگر دو اصل بالا یعنی اتمام قرارداد استیلی با 

تیم امید و حضور مربی تیم امید در مجمع انتخاباتی به جای نماینده کانون را 

در نظر بگیریم، طبق قانون این امضا باطل می شود و همین موضوع کاندیدای 

موردنظر را برای احراز صلاحیت اولیه با دردسر مواجه خواهد کرد. باید دید مراجع 

قانونی و کمیته ای که صلاحیت کاندیداها را احراز می کنند، چه واکنشی به این 

ماجرا نشان خواهند داد. 

گزارش»فرهیختگان«ازیکماجرایجنجالیدیگردرانتخاباتفدراسیونفوتبال

امضای غیرقانونی استیلی و  رد صلاحیت یک کاندیدا؟
ذوالفقارنسب:طبققانونقراربودمننمایندهمربیانباشم

در هفته هـای اخیـر بحـث تغییـر کادرفنـی در تیـم 

نسـاجی همـواره بـه گـوش می رسـید، امـا هـر بـار 

کادر مدیریتی باشـگاه و رضا مهاجری این موضوع 

را تکذیـب  و ادعـا می کردنـد که این همکاری ادامه 

خواهـد داشـت و قرار نیسـت تغییـری روی نیمکت 

قرمزپوشـان قائمشـهر رخ بدهـد، امـا درسـت در 

روزهایی که جدایی مهاجری از نساجی رد می شد 

و همه در نسـاجی ادعا می کردند که این سـرمربی 

به کارش ادامه می دهد، جدایی سـرمربی نسـاجی 

بـه دلیـل مشـکلات سـلامتی تاییـد شـد تـا بالاخره 

ایـن جدایـی صـورت بگیـرد. درخصـوص شـرایط 

ایـن روزهـای نسـاجی گزارشـی آمـاده کرده ایـم که 

در زیـر می خوانیـد.

اختلافمهاجریباهیاتمدیره

رضـا مهاجـری که به شـدت مورد حمایـت هواداران 

نسـاجی بـود، در نیم فصـل اول شـرایط خوبـی در 

ایـن تیـم داشـت و توانسـت بـرای خـود یـک حریـم 

امـن ایجـاد کنـد. حـرف ایـن مربـی در باشـگاه هم 

برنـده بـود و درحقیقت کسـی او را بابت نتایجی که 

کسـب می کرد، مورد بازخواسـت قـرار نمی داد، اما 

در چنـد بـازی اخیـر و حضـور هیات مدیـره جدیـد، 

نتایج ضعیف مهاجری با نساجی زیر ذره بین اعضا 

قـرار گرفـت، مـدام بـه ایـن مربـی اولتیماتـوم داده 

می شـد و مـورد بازخواسـت قـرار می گرفـت کـه این 

موضـوع بـه مذاق ایـن مربی خوش نمی آمد و کلید 

اختلاف او و باشـگاه نسـاجی زده شـد. 

بیمارییاحالوهوایمشهد؟

اینکـه رضـا مهاجـری واقعـا بیمـار اسـت یـا نـه، 

موضوعـی اسـت کـه شـاید خیلـی از هـواداران 

نسـاجی بـه دنبـال صحـت و سـقم آن هسـتند. 

پیگیری هـا نشـان می دهـد او واقعـا درگیـر یـک 

بیمـاری اسـت، امـا یکـی از نزدیـکان بـه باشـگاه 

قائمشـهری معتقـد اسـت وضعیـت ایـن مربـی 

به گونـه ای نبـوده کـه نتوانـد مربیگـری کنـد. وی 

در ایـن خصـوص بـه »فرهیختـگان« گفـت: »طرح 

مشـکل بیماری برای تحت فشـار قرار دادن مدیران 

نسـاجی بـود تـا آنهـا بـا کناره گیـری ایـن مربـی 

موافقـت کننـد. امـا بـه نظـر نمی آیـد ایـن بیماری 

کـه اوایـل فصـل هـم چنـد روزی یقـه مهاجـری را 

گرفتـه بـود، آنقـدر جـدی باشـد که مانـع از حضور 

او روی نیمکـت تیمـش شـود.«

نکتـه جالـب اینجاسـت کـه شـایعه شـده، یکـی از 

تیم هـای لیـگ برتـری نیـز بـه دنبـال اسـتخدام 

مهاجری است و اگر بعد از 2، ۳ هفته شنیدید که 

بیمـاری ایـن مربـی با اسـتراحت چنـدروزه برطرف 

شـده و سـرمربی تیم دیگری شـده، تعجب نکنید. 

ظاهـرا مدیـران این تیم لیـگ برتری به خاطر نتایج 

ضعیـف چنـد هفته گذشـته می خواهنـد تغییراتی 

در کادرفنـی خـود ایجـاد کننـد و برخـی منابـع 

معتقدنـد صحبت هایـی بـا مهاجـری هـم در ایـن 

خصـوص انجـام شـده و هیـچ بعیـد نیسـت کـه او 

بـه زودی سـکان هدایـت این تیـم را برعهده بگیرد. 

نهمنصوریانبهنساجی

مسـئولان باشـگاه نسـاجی بـرای اینکـه جانشـین 

رضـا مهاجـری را انتخـاب کننـد، ابتـدا مذاکراتی با 

علـی منصوریـان داشـتند، امـا ایـن مربـی کـه بعـد 

از کنـار رفتـن از سـرمربیگری ذوب آهـن اصفهـان 

فعـلا بـدون تیـم مانـده، پاسـخ مثبتی به پیشـنهاد 

مدیـران نسـاجی نـداد تـا پرونـده حضـورش در این 

شـهر بسـته شود. 

گزینهپرسپولیسینمیخواهند!

در پروسـه جـذب مربـی جدیـد بایـد بـه یـک نکتـه 

جالـب هـم اشـاره کنیـم. با توجـه به اینکـه مدیران 

نسـاجی گرایـش زیـادی بـه تیـم اسـتقلال دارنـد و 

همچنیـن مشـاوره هایی کـه قلعه نویـی بـه مدیـران 

ایـن باشـگاه می دهـد، یکـی از آیتم هـای مهـم آنها 

بـرای انتخـاب سـرمربی، اسـتقلالی بـودن مربـی 

مذکـور اسـت، امـا آنهـا حاضر نیسـتند از یک مربی 

پرسپولیسـی در راس تیم قرمزپوش شـان اسـتفاده 

 . کنند

فکری،نزدیکترینگزینه

ظاهـرا نسـاجی ها بـا محمـود فکـری به عنـوان 

یکـی از گزینه هـای اصلی شـان درحـال مذاکـره 

هسـتند و البتـه انتخـاب ایـن مربـی بـرای هدایـت 

تیـم قائمشـهری نیازمنـد یک سـری مـوارد اسـت 

کـه شـاید مهم تریـن آن نتیجـه ای اسـت کـه در 

هفتـه بیسـت ویکم ایـن تیـم برابر ماشین سـازی در 

تبریـز کسـب می کنـد. البتـه فکـری هنـوز بـر سـر 

تمامـی مـوارد بـا مدیـران نسـاجی توافـق نکـرده و 

مذاکـرات بـرای قبـول هدایـت ایـن تیـم همچنـان 

ادامـه دارد. البتـه گفتـه می شـود اگـر بازی هـای 

هفتـه بیسـت ویکم بـه تعویـق بیفتـد، ممکن اسـت 

نسـاجی بـا سـرمربی جدیـد در مسـابقات حاضـر 

 . د شو

دینمحمدینتیجهبگیرد،میماند

سـیروس دین محمـدی کـه به تازگـی به عنـوان 

دسـتیار بـه کادر نسـاجی اضافـه شـده، ایـن روزها 

در نبـود سـرمربی، تیـم را تمریـن می دهـد و اگـر او 

بتواند در بازی برابر ماشین سازی در تبریز ۳ امتیاز 

بازی را کسـب کند، تا حد زیادی بقای نسـاجی در 

لیـگ برتـر مسـجل می شـود و در ایـن صـورت، این 

امـکان وجـود دارد کـه مدیران نسـاجی برای فصل 

جـاری هزینه هـای زیـاد بـرای بـه خدمـت گرفتـن 

سـرمربی جدیـد نپردازند و بـا دین محمدی تا پایان 

فصـل ادامـه بدهند. 

در هـر صـورت بـرای حـل معادلـه نیمکت نسـاجی 

حداقـل بایـد تـا پایـان بـازی هفتـه بیسـت ویکم 

مقابـل ماشین سـازی صبـر کـرد و چنانچـه ایـن 

بازی در روز مقرر برگزار شـود، باید منتظر نشسـتن 

دین محمـدی روی نیمکـت نسـاجی بـود.

  گزارش

گزارش»فرهیختگان«ازاوضاعنابساماننمایندهقائمشهر؛تیملیگبرتریبهدنبالمهاجری!

مذاکره با فکری، فرصت به دین محمدی

 دوشنبه ۵ اسفند ۱۳۹۸   شماره ۲۹۹۰

ورزش

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

آرشمحمدی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

   استیلی سرمربی یک تیم عجیب

تیـــم فوتبـــال باشـــگاه مدیران تاثیرگذار و موثر کشـــور با حضور جمعـــی از مدیران اقتصادی، تجـــاری و خدماتی بخش خصوصی و برتر کشـــور که در شـــرایط اقتصادی کنونی و 

علی رغـــم تحریم هـــای ظالمانـــه همچنان بـــه کارآفرینی و ایجاد اشـــتغال و همچنین کمک به چرخه تولید و اقتصاد ایران اســـامی گام برمی دارند، رســـما آغـــاز به کار و فعالیت 

کرد. برهمین اســـاس ســـرمربیگری این تیم را حمید اســـتیلی برعهده خواهد داشـــت. این تیم که با هماهنگی شـــرکت بین المللی همایش فرازان آغاز به کار کرده، ضمن معرفی 

اعضـــای خـــود از پیراهـــن رســـمی بازیکنان رونمایی کرد و مقرر شـــد اعضای تیم با برگـــزاری تمرینات منظم در جام هـــای مختلف اصناف و دیدارهـــای خیریه حضور یابند.


